

Verslag Commissievergadering Bestuur en middelen

Datum:	13 september 2017
Tijd:	19:30 – 20:45 uur
Locatie:	Raadzaal
Voorzitter:	de heer L. Linssen
Toelichting:	Kort verslag
Aanwezige leden	J. van Beek (D66), H. Beurskens (SV), R. Coolen (SV), M. Graef (SV), L. van Kessel (PL), A. Kierkels (LS), P. van Melick (CDA), M. Schreurs (CDA), G. Teeuwen (RO), A. Thomassen (VVD) en C. Wetemans (RO)
Vervanging	n.v.t.
Portefeuillehouders	A. Verhoeven, S. Backus
Aanwezige raadsleden	L. Schouten
Ambtenaren	L. Jeurnink, C. Geraads
Derden	J. van Hout
Publieke tribune	3 personen
Pers	Kitty Borghouts
Commissiegriffier	J. Lommen

Punt	Omschrijving
1	Opening De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt melding van de afwezige leden en hun vervanging, zoals hierboven vermeld.
2	Vaststellen agenda De agenda wordt conform vastgesteld. De volgorde wordt aangepast vanwege afspraken elders van de heren Backus en van Hout.
3	Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering De besluitenlijst van de vergadering van 21 juni 2017 wordt vastgesteld.
4	Spreekrecht niet-commissieleden Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt
5	Presentatie en thema's Er is geen presentatie bij dit agendapunt
6.	Raadsvoorstellen
6a.	Regionaal rekenkameronderzoek Veiligheidsregio Limburg Noord De commissie acht een goede structuur van belang waarbij informatie-uitwisseling en een goede ambtelijke voorbereiding moet leiden tot en beter grip. Dit geldt niet alleen voor de Veiligheidsregio, maar ook voor alle andere vormen van samenwerking. De regio Midden-Limburg is thans bezig om bij verschillende partijen een werkwijze om betere grip te krijgen gestalte te geven. Er is hiervoor een stuurgroep samengesteld, en er zijn werkgroepen gestart. Ook zijn er afspraken gemaakt in de Veiligheidsregio om de informatie eerder beschikbaar te stellen aan de gemeenten, om de raden in staat te stellen een goede inbreng te kunnen leveren. Het voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 26 september.

Punt	Omschrijving
6b.	<p>Moties over OML</p> <p>De conclusie over de discussie rondom de moties is als volgt samen te vatten. Over de rechtspositie, en daarmee samenhangend de vergoeding van de directeur zal een uitleg gevraagd worden aan bureau CAPRA, gespecialiseerd in dit soort vraagstukken. Gepoogd wordt om dit vóór de raadsvergadering aan de raad te doen toekomen.</p> <p>Verder wordt aan de heer Verlinden gevraagd om in de raadsvergadering uitleg te geven over de gang van zaken en zijn positie hierin. Daarna kan de raad een mening uitspreken over de vertegenwoordiging van de gemeente.</p>
6c.	<p>Gemeenschappelijke Regeling Regionale Uitvoeringsdienst Limburg Noord</p> <p>Het vormen van een Gemeenschappelijke Regeling voor de taken van de Regionale Uitvoeringsdienst (RUD) is van Rijkswegge opgelegd. De gemeente Venray is de voortrekker hiervan. De kosten zijn voorsnog over de gemeenten verdeeld conform een verdeelsleutel. De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering en adviseert hierbij om dit zonder beraadslagingen af te handelen.</p>
7	<p>Vanuit de raad ingekomen stukken</p> <p>Er zijn geen stukken doorgezonden door de gemeenteraad</p>
8	<p>Aan de commissie gerichte stukken</p> <p>Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken</p>
8a	<p>Notitie raadslid Wagemans over voorstel voor een plan van aanpak van het veranderingsproces van de organisatie vanuit het perspectief van de raad.</p> <p>De heer Kierkels vindt dat dit voorstel, zo kort nadat het proces is gestart nog niet aan de orde is. Het merendeel van de commissie, uitgezonderd de fractie Ronduit Open, wil de gemeentesecretaris eerst de kans geven om het veranderingsproces uit te voeren. In de komende presidiumvergadering zal een voorstel worden gedaan om de taken van de Klankbordgroep uit te breiden tot een gecombineerde raads werkgroep / auditcomité / klankbordgroep. Deze groep kan zich dan ook bezig houden met het veranderingsproces.</p>
9	<p>Stand van zaken</p>
9.a	<p>ONS Leudal</p> <p>Er is geen presentatie over dit onderwerp</p>
9.b	<p>Openstaande actiepunten</p> <p>Er zijn geen openstaande actiepunten</p>
9.c	<p>Langetermijnkalender</p> <p>De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen.</p>
10	<p>Ter afsluiting</p>
10.a	<p>Mededelingen</p> <p>Er zijn geen mededelingen</p>
10.b	<p>Rondvraag</p> <p>De heer van Kessel vraagt naar een actuele lijst van de portefeuillevdeling. Deze is te vinden op de website en in iBabs (persoonlijke documenten>Gezamenlijk Raad>Portefeuillevdeling).</p>
10.c	<p>Sluiting</p>

Punt	Omschrijving
	De voorzitter sluit de vergadering om 20:45 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. De volgende commissievergadering bestuur en middelen is op 25 oktober 2017.